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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2007.  május  hó  23.  napján  14  órai 
kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő
Szabics József képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. ügyvezetője
Mátrai István Művelődési Ház igazgató
10 fő érdeklődő

Cséti Attila polgármester köszönti a megjelenteket.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes számban megjelent, a 8 főből 7 fő jelen van. Hiányzik 
Molnár János képviselő, aki távolmaradását nem jelezte. Az ülést megnyitja. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri 
Székely László és Perge József képviselőket. Vállalják-e a feladatot?

Székely László képviselő: Igen.

Perge József képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a 
következő határozatot hozta:

121/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat 
a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett javaslat elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  
Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  26/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  rendelet  11.§  (3)  
bekezdése alapján, a testületi ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítésével

Székely László  és
Perge József képviselőket

bízza meg.

Erről értesülnek:
1) Székely László képviselő
2) Perge József képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal

Cséti  Attila polgármester  elmondja,  hogy a meghívóval  kiküldésre került  a  napirendi  javaslat.  A képviselő-
testület tagjaitól megkérdezi, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, észrevétele, 
módosító indítványa?
Módosítás, észrevétel nem érkezett.
Elmondja,  hogy a  Tetőtér  Kft-nek  van  egy  beadványa,  mely kiküldésre  került.  A napirendi  javaslatban  az 
egyebek között szerepel. A cég képviselője kérte, hogy – amennyiben lehetséges, – ezzel kezdjék a testületi ülést. 
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Szavazásra bocsátja a módosító javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendet 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta.
Szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendet 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

122/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1) Tetőtér Kft. kérelme.
2) Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
3) Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről
    Előadó: Cséti Attila polgármester
4) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.
   Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Előterjesztés Berekfürdő Gyógyhellyé minősítésére.
  Előadó: Cséti Attila polgármester
6) Előterjesztés a Település Ellátó Szolgálat szervezeti átalakítására.
  Előadó: Cséti Attila polgármester
7) Előterjesztés a Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár intézményvezetői álláshelyének  
meghirdetésére.
  Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
8) Feladatterv a monitoring jelentésben foglaltakkal kapcsolatosan.
  Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
9)  Előterjesztés  a  köztisztviselői  teljesítménycélok  meghatározására.  Beszámoló  a  polgármesteri  
hivatal igazgatási tevékenységéről.
  Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
10) Jelentés, helyzetfelmérés a helyi gyermekvédelmi, gyermekjóléti feladatok ellátásáról.
  Előterjesztő: Domján Edit családsegítő
11) Keller Béla kérelme.
  Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
12) Andusek József és neje kérelme.
  Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
13) Kertai Lajos és neje kérelme.
  Előadó: Cséti Attila polgármester
14) Kovács Ferenc és neje kérelme.
  Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
15) Egyéb aktualitások.
 
Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

N a p i r e n d i     p o n t o k
t á r g y a l á s a
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1. Napirendi pont: Tetőtér Kft. kérelme.  

Cséti  Attila polgármester  megkéri  a  Tetőtér  Kft.  jelenlévő képviselőjét,  hogy nyílt vagy zárt  ülésen kívánja 
előterjeszteni a kérelmét?

Dr. Nagy Lajos, a Tetőtér Kft. ügyvezetőjének válasza: Nyílt ülésen.
Elmondja, hogy a Tetőtér Kft-nek az az elképzelése, hogy az Üveggyár helyén egy 400 fős egészségcentrumot 
hozzon létre. Az északi országokból szeretnének vendégeket hozni. Az egészségcentrum jó lehetőséget ad a helyi 
vállalkozóknak, télen-nyáron munkalehetőséget biztosít.
Az előző képviselő-testület hozott egy határozatot arról, hogy a polgármester írja alá a telekcseréről a szerződést 
a Tetőtér Kft-vel, azonban egyéb okok miatt nem sikerült a szerződést aláírni.

Dr. Spisák Béla, a Tetőtér Kft. jogi képviselője kéri a képviselő-testületet, hogy ahhoz, hogy a Tetőtér Kft. az 
elképzeléseit  meg  tudja  valósítani,  szüntessék  meg  az  osztatlan  közös  tulajdont.  Úgy  lehet  megosztani  az 
ingatlant,  hogy mindkét  fél  ingatlana megközelíthető  legyen.  Szolgalmi úthasználati  jogot biztosítanának az 
önkormányzatnak a területe megközelíthetősége érdekében.

Cséti Attila polgármester köszöni. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása?

Egri Antal alpolgármester elmondja, hogy már született egy határozat, amelyben felhatalmazták a polgármestert 
a tárgyalásra.

Dr. Nagy Lajos elmondja, hogy arról is volt határozat, hogy írják alá a szerződést a telekcseréről.

Cséti Attila polgármester tisztázva a dolgot, elmondja, hogy két különböző dologról van szó. A Kft-nek hoznia 
kellene egy szerződést a telekcseréről. Arról van egy határozat, amit végre kell hajtani. Az új képviselő-testület 
arra hatalmazta fel, hogy az elővásárlási joggal kapcsolatosan folytasson tárgyalásokat. Ez meg is történt, de nem 
jutottak eredményre. A Tetőtér Kft., akár bírósági úton is, de meg akarja szüntetni az osztatlan közös tulajdont. 
Így az elővásárlási joggal kapcsolatos tárgyalás oka fogyottá vált.
Annyit azért megjegyez, hogy amennyiben megosztásra kerül a terület, a szomszéd jogaival az önkormányzat 
rendelkezik.
Javasolja, hogy ebben az ügyben is bízza meg a polgármestert a képviselő-testület a tárgyalások lefolytatására, 
zárt ülésen pedig majd a testületi tagokkal egyeztetik az elvárásokat.
Elmondja, hogy elég sok olyan pályázati lehetőség van, ami önkormányzati beruházást érint, ezért ő megfontolná 
a telekmegosztást.

Dr.  Spisák  Béla válasza:  A pályázatok  nem függenek a  közös  tulajdontól.  Összefogással  még pályázhatnak 
együtt. Ha az önkormányzat nem lesz tulajdonos, az még jobb lesz, mert a helyi építésügy fogja majd meghozni 
a hatósági döntéseket. Nagyobb lesz az önkormányzat befolyása.

Perge József képviselő kéri, hogy a szolgalmi jog ne csak az útra legyen bejegyezve, hanem a termálvízvezeték 
nyomvonalára is.

Cséti Attila polgármester határozati javaslata: A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy folytassa a 
Tetőtér  Kft-vel  a  tárgyalást,  az  Üveggyár  területének  megosztásával  kapcsolatosan,  közös  tulajdon 
megszüntetése érdekében. Határidő: 2007. június 30. Felelős: polgármester
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
 
123/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
az Üveggyár területének megosztása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Cséti  Attila  polgármestert,  hogy 
folytassa  a  tárgyalást  a  Tetőtér  Kft-vel  (képviselő:  Dr.  Nagy  Lajos  ügyvezető  igazgató,  4800 
Vásárosnamény, Országzászló tér 1. I/9.) az Üveggyár területének megosztásával kapcsolatosan, a  
közös tulajdon megszüntetése érdekében. 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Cséti Attila polgármester
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Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Dr. Nagy Lajos ügyvezető igazgató 4800 Vásárosnamény, Ifjúság u. 48.
3) Dr. Spisák Béla ügyvéd 4400 Nyíregyháza, Pf.: 4.
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Molnár János képviselő javasolja, hogy a polgármester járjon utána minden jogi lehetőségnek.

2. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Cséti Attila polgármester átadja a szót a képviselő-testület tagjainak, illetve a lakosságnak.

Molnár János képviselő megkérdezi, hogy az egyebek között lesz-e szó a Tourinform Irodáról?

Cséti Attila polgármester: Az egyebekben tájékoztatást fog adni.

Kóródi  László berekfürdői  lakos,  fürdődolgozó elmondja,  hogy tudomása  szerint  a  Közalkalmazotti  Tanács 
beadott egy kérvényt, de a napirendi pontok között nem szerepel. Az egyebek között lesz-e róla szó?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válaszol a kérdésre: Pénteken érkezett a beadvány. Akkor már kiküldésre került 
a meghívó. A kérelem szerepel az egyebek között.

Kóródi László elmondja, hogy ezzel a beadvánnyal kapcsolatosan a Pénzügyi Bizottságnak volt egy határidős 
feladata. 
Elmondja,  hogy az ikermedence felújítása rengeteg plusz feladatot vont maga után.  Hogy lehetett a terveket 
annyira megváltoztatni, hogy a medence így valósult meg?
Az új gyermekmedence helyén van egy 3 méteres gödör. A balesetveszély elkerülése végett körbe kell keríteni 
minél előbb.
A képviselő-testület  kapott  képeket  arról,  amit  a  polgármester  készítetett  a  fürdőben.  Mint  az  újság felelős 
szerkesztője, tudnia kellett  volna arról, hogy jogellenes az, ha bárkiről, annak beleegyezése nélkül felvételek 
készülnek.
A honlapon a Kunmadarasi Gyorsulási Verseny hirdetését találta. Az mennyire berekfürdői kötöttségű?
A jegyzőkönyvek kb. 2 hónapos késéssel kerülnek a honlapra.

Cséti Attila polgármester köszöni a hozzászólást. Van-e valakinek még kérdése, észrevétele?

Cs. Németh Imréné berekfürdői lakos elmondja,  hogy több vendégtől hallotta,  hogy kikezdi  a  derekukat  az 
ikermedencében a fúvóka.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja,  hogy áprilisban lejárt a telekeladással kapcsolatos megbízás. 
Fognak-e beszélni róla?

Cséti Attila polgármesteri válasza: Igen.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy Cs. Németh Imréné vetette fel az egyik testületi ülésen a 
Berek  tér  és  a  Fodor  József  utca  sarkán  lévő  gödör  állapotát.  A jegyző  asszony kapta  feladatul.  Történt-e 
valamilyen intézkedés?
Az életkezdési támogatás vizsgálatát a Pénzügyi Bizottság kapta meg feladatul. Történt-e benne lépés?

Cséti  Attila polgármester  az  ikermedencével  kapcsolatosan  elmondja,  hogy a  medence  próbaüzem alatt  áll, 
folyamatosan egyeztetnek a kivitelezővel. A felmerülő problémákat folyamatosan próbálják megoldani.
A medence kialakításáról többszöri testületi, bizottsági egyeztetés történt. Konkrét problémák felvétését várja.

Kóródi László elmondja, hogy azok döntenek a dolgokról, akik nem járnak fürdeni, nem kompetensek. Arról volt 
szó, hogy mindent a gépházban fognak elhelyezni.  Ehhez képest 4 gép van a földbe lesüllyesztve, ami nem 
működik rendesen. Olyan helyekre nem raktak csapokat, mosdókat, ahová betervezték.
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Cséti  Attila polgármester  elmondja,  hogy  a  képviselők  közül  öten  rendszeresen  járnak  a  fürdőbe.  Annak 
érdekében, hogy minden rendben legyen, a képviselő-testület megbízta Perge Józsefet, hogy kísérje figyelemmel 
a beruházást, készítsen fotókat, szignózza az építési naplót.

Perge József képviselő, TESZ vezető elmondja, hogy úgy döntöttek, hogy az élményrészt ki kell építeni. Arról 
volt  szó,  hogy a gépházból  történjen a  programozás.  A beruházás olyan későn készült  el,  hogy csak 1 nap 
próbaüzem volt.   Az apróbb hibák csak most derülnek ki.  Az aknát csak arra a helyre tudták elhelyezni,  de 
kifejezetten  kérte,  hogy  úgy  helyezzék  el,  hogy  a  dolgozóknak  ne  kelljen  nap,  mint  nap  lemenni.  Másik 
probléma, hogy a zuhanyzók hőfok szabályozását nem tudják irányítani. A hibák mind leírásra kerültek.

Kóródi László: Hiába van leírva, nem történik semmi. A dolgozók munkáját lehetetlenítik el.

Cséti Attila polgármester: Éppen ezért folyamatos tárgyalásban vannak a kivitelezővel.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy rendszeresen jár a fürdőbe. A vendégeknek tetszik a medence. A 
hibák elhárítása nem a testület kompetenciája, nem is a polgármesteré. Meg volt bízva az önkormányzat részéről 
egy felelős vezető, egy műszaki ellenőr. A hibák majd helyre lesznek hozva. Ő mit tud csinálni?

Kóródi László: Hogy nem fizeti ki.

Cséti Attila polgármester: Kóródi László többször említette, hogy amikor ő képviselő volt. Egy több mint 200 
millió Ft-os beruházásnál 1 millió Ft kikötését reálisnak tarja? Ezt az előző testület kötötte ki.

Szabics József képviselő: Ez az összeg nem fogja meg a kivitelezőt, hogy tisztességes munkát végezzen.

Molnár János képviselő elmondja, hogy ez kötbér.

Szabics József képviselő: A kivitelező csúszása miatt a próbaüzemeltetés elmaradt.

Molnár János képviselő: A csúszás és a minőség két különböző dolog.

Perge József képviselő, TESZ vezető: Elég felelőtlen kivitelező cég csinálta a medencét. Nyitás előtt 1-2 héttel 
nem volt itt a kivitelező, nem érdekelte. A beruházó részéről a polgármesternek, az üzemeltető részéről őneki kell 
mindent  megtenni  a  biztonságos  üzemelés  érdekében.  Kérte  a  dolgozókat,  hogy  folyamatosan  jelezzék  a 
problémát, és amit most nem tudnak megoldani, azt szezonzárás után orvosolják. A kivitelezőnek 16 pontban 
sorolták fel a hiányosságokat április 26-án, melyből határidőre, május 12-ére csak kettőt teljesítettek. A múlt hét 
végére végezték el a nagyját. De a legfontosabb, a nyomásfokozó szivattyú még a mai napig nincs. Éppen ezért 
egyezte meg a vezetőségi ülésen arról, hogy vesznek egy szivattyút, azt elhelyezik helyette ideiglenesen, úgyis 
kell egy pótszivattyú.
Ha letelik a jótállás, azt csak saját költségre tudják megcsinálni.

Szabics József képviselő javasolja, hogy a dolgozók, ha valami hibát tapasztalnak, azt jelezzék a vezetőségnek. 
Ne akkor jelezzék,  amikor a dolgot már „elföldelték”. Indítványozza,  hogy amint a baj lehetősége felmerül, 
azonnal jelezzék.

Szlovik Ferenc berekfürdői lakos jelezte, hogy az iker medencénél, a férfitusolónál egy hétig nem folyt a víz.

Cséti Attila polgármester köszöni az észrevételt. Viszontválaszadásra átadja a szót Kóródi Lászlónak.

Kóródi László nem tudja  konkrétan,  hogy mire gondol.  Minden reggel ő nézi  meg a medencék vízhőfokát. 
Kitakarítja a zuhanyzókat. Lehet, hogy napközben eldugul a vízkőtől.

Perge  József képviselő,  TESZ vezető  a  gyermekmedence  körbekerítésével  kapcsolatban  elmondja,  hogy az 
építési naplóba beírták a körbekerítés szükségességét, 1 oldalt palánkkal, 3 oldalt drótkerítéssel. Ez nem történt 
meg. Azonnali intézkedést kért, de azóta sem történt semmi. A műszaki ellenőrt megkérdezte, hogy leállítja-e az 
építkezést. Ha leállítják, akkor nem lesz kész július 15-re.
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Cséti Attila polgármester elmondja, hogy volt egy egyeztetés május 11-én. Akkor is szóba került a munkaterület 
elkerítése. Ez jegyzőkönyvbe került. Ha minden fél aláírta a jegyzőkönyvet, akkor tudják hivatalosan felszólítani 
a kivitelezőt.

Szabics József képviselő kéri, hogy a zárómondat mindig az legyen, hogy mindennemű balesetért ők felelnek.

Cséti Attila polgármester a következő kérdésre visszakérdez, hogy melyik fényképen ki volt rajta?

Kóródi László képviselő: Nem nyilvános.

Cséti Attila polgármester a honlappal kapcsolatosan elmondja, hogy Papp Sándor e hónap 30-ig kapott határidőt 
a rendbetételre.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a jegyzőkönyvről is szó esett. 15 napon belül elkészülnek, és el 
is van küldve a Közigazgatási Hivatalhoz, valamint továbbítva van Papp Sándornak, hogy a honlapra tegye fel.

Cséti  Attila polgármester  a  Kunmadarasi  Gyorsulási  Versennyel  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  ha  van  a 
környéken egy nagyszabású rendezvény, miért ne tehetnék fel a honlapra? Cserébe Berekfürdő reklámanyagát 
kihelyezhetik a rendezvényen.
Elmondja,  hogy most már úgy keresik az üdülési lehetőségeket, hogy csomagot kérnek, amiben van szállás, 
pihenés, fürdés, programok, stb. Ennek egy ilyen kezdetleges formája a kapcsolat a kunmadarasi repülőtérrel. Az 
Árpád-túra is szerepel a honlapon.

Szlovik Ferenc: A Berekfürdőt jelző táblát is ki kellene helyezni több helyen.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy kérdés volt a telekeladás. A közvetítőnek 3 hónapos megbízást adtak, 
ami eredménytelen lett. Az eladó telkek is fenn vannak az Interneten. 
A Fodor József utca és a Berek tér sarkán lévő telekről elmondja, hogy az egyik vállalkozó arról tájékoztatta, 
hogy tárgyalásban van egy bankkal, amely egy kétszemélyes bankfiókot szeretne nyitni.
A Berekfürdőt jelző táblával kapcsolatosan felvette a kapcsolatot a Közútkezelő Kht-val. Meg van határozva, 
hogy melyik úton, hogyan lehet jelölni, közlekedési táblával. Ezen kívül, ha akarnak táblát kihelyeztetni, akkor 
azt el kell készíttetni, meg kell fizetni. 14 csomópont érintett.

Horváth  György vállalkozó  megkérdezi,  hogy  a  képviselő-testület  napirendre  tűzi-e  a  Művelődési  Ház 
működését? Ugyanazok a rendezvények vannak, mint tavaly, csak emelt áron. Kulturálatlan semmittevés folyik, 
ugyanazzal a személyzettel, mint eddig.

Cséti  Attila polgármester  elmondja,  hogy  a  mai  napon  a  napirend  között  szerepel  az  intézményvezető 
álláshelyének meghirdetése.

Perge József képviselő kiegészíti a választ azzal, hogy a képviselő-testület 2007. évi munkatervében októberre 
tervezte a Művelődési Ház éves tevékenységének beszámoltatását.

Cséti Attila polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs. Áttér a következő napirendi pontra.

3. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy április 25-én a Bűnmegelőzési Alapítványtól kapott a Polgárőrség 2 
nagyteljesítményű akkumulátoros lámpát és 4 db mellényt, valamint a Kunmadarasi Rendőrőrssel közösen egy 
motorkerékpárt. Az üzemanyagköltségét az alapítvány magára vállalta.
Április 26-án volt az ikermedence műszaki átadása.
Április 27-én a Kereskedelmi és Hitelbank 2 képviselője azzal kereste meg, hogy átvennék az önkormányzat 
számlavezetését. Kérte, hogy konkrét ajánlattal jelentkezzenek.
Április 28-án volt a medenceavató.
Május 2-án került sor a festőtábor megnyitójára. Eredetileg 28 fővel tervezték a tábort, ténylegesen 21-én jöttek 
el.  1000 Ft/nap térítést  fizettek.  A tábor külső támogatója volt  a Banyi  halászcsárda, mely kedvezményesen 
számolta fel az étkezést. Az Irodalmi Társaság programot tervezett. Dr. Hajdu Lajos magánemberként jelentős 
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összeggel támogatta a tábort.  Dr.  Farkas Béla is  vendégül látta a festőket, illetve a képek értékesítésében is 
segédkezik.
Május  9-én  a  Veress  Zoltán  Napok  keretében  néptánc  bemutatóra  kaptak  meghívót.  Gratulál  a  gyerekek 
tánctudásához, illetve felkészítéséhez.
Május 11-én volt a festőtábor kiállításának megnyitója.
Május 12-én volt a IV. Nagykun Nemzetközi Prózamondó Verseny.
Május  14-én  Bradács  Mária  Nyíregyházáról  Közművelődési  Szakértő  ellenőrízte  a  Művelődési  Ház 
tevékenységét.
Május 16-án rendőrségi egyeztetés volt  Karcagon, ahol a térség polgármestereit tájékoztathatták a rendőrség 
tevékenységéről. Kérte, hogy a sebességmérő autó minél többször jelenjen meg a településen. Jelezték, hogy 
lenne nyári gyakorlatos rendőr. Kérte, hogy a nyári szezonban sűrűbben járőrözzenek a polgárőrökkel közösen.
Ezt  követően kistérségi ülés volt,  a gyermekek átmeneti otthonának vezetőjét  választották meg, Diós Ágnes 
tiszafüredi hölgy személyében. 
A Nagykunsági Együttműködési Társulás ülése is ezen a napon volt, a Kunok találkozójáról volt szó.
Május 17-én a Munkaügyi Központban volt a parkgondozói tanfolyam indító értekezlete. 13 bereki és 5 karcagi 
munkanélküli  lett  felvéve.  Berekfürdőn  fognak  parkot  gondozni,  füvet  nyírni,  virágosítani.  A  tanfolyam 
költségkeretébe  300.000 Ft  van  beállítva,  amit  itt  fognak elültetni.  A Művelődési  Házban lesz  a  tanfolyam 
megtarva, így ezért 250.000 Ft lesz kiszámlázva.
Május  19-én  a  szállásadókkal  volt  megbeszélés  az  idegenforgalmi  adóval,  valamint  a  szállásadással 
kapcsolatosan. Kiemelték, hogy az adó be nem fizetése esetén szankcionálni fognak, a maximális, 60.000 Ft 
összegben.
Átadásra került a Polgárőrség új terepjárója. A képviselő-testület 400.000 Ft-ot szavazott meg a költségvetés 
tartalék kerete terhére, a jármű beszerzésére. A jármű 2.650.000 Ft-ba került, amelyből 400.000 Ft befizetésre 
került. Az áfát, amely 441.000 Ft a következő hónapban az önkormányzat vissza tudja igényelni. Az üzemeltetést 
és a törlesztő részletet a Polgárőrség az év elején megszavazott támogatásból fogja finanszírozni.
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása?

Perge  József képviselő  a  felesége  kérdezte,  hogy a  Gyermekek  Átmeneti  Otthonánál  miért  van  kéthavonta 
vezetőváltás?

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a jogszabály írja elő, hogy a családi gondokkal küzdőknek átmenetileg 
szállást  kell  biztosítani.  Állami  támogatással  működik.  Az  önkormányzat  pénzügyileg  nem  támogatja.  A 
működését Törökszentmiklós és Nádudvar támogatja.  Több pályázat  is volt  kiírva a vezetői állásra.  Az első 
pályázat eredménytelen volt, így megbíztak egy személyt a megnyitás előkészítésével.  A következő pályázatot 
egy nagyiváni hölgy nyerte, de ő vissza is lépett. Szóba került a megbízott személy kinevezése, de ő sem vállalta, 
kérte a munkaviszonya közös megegyezéssel történő megszüntetését.  Újra ki lett írva a pályázat, melyről most 
született döntés.
Ennyiben szerette volna tájékoztatni a képviselő-testületet és a jelenlévőket az elmúlt időszak eseményeiről.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs. Megkéri a jegyző asszonyt, hogy ismertesse a következő napirendi pontot.

4. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző ismerteti a lejárt határidejű határozatokat.
22/2007.(I.23.) – utak aszfaltozása. Terv készítése a Fürdő, Fodor J., Fenyő és a Tulipán utak aszfaltozására.
Felelős: Perge József TESZ vezető. Határidő: 2007.04.30. Megkérdezi Perge Józsefet, hogy hogy áll az ügy?

Perge József képviselő, TESZ vezető elmondja, hogy a Fürdő utca terve elkészült, a többit pedig megrendelték. 
A terveket nem kell kifizetni, csak, ha pályázatot nyer az önkormányzat, illetve 2008. december 31-ig.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző:  A következő a 41/2007.(II.13.)  –  a  túlórák megvizsgálásáról.  Felelős:  Dr. 
Kenyeres Imre, a Pénzügyi Bizottság elnöke. Határidő: 2007.05.01.

Dr.  Kenyeres  Imre képviselő,  a  Pénzügyi  Bizottság  elnöke elmondja,  hogy ebben az  ügyben nem csináltak 
semmit, egyéb elfoglaltság miatt. Ez egyébként a munkáltató feladata, nem a Pénzügyi Bizottságé.

Cséti  Attila polgármester  javasolja,  hogy ha a  bizottság,  vagy a képviselő  a  feladatát  nem látja  el,  akkor a 
tiszteletdíj megvonásra kerüljön.
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Perge  József képviselő  véleménye  szerint,  ha  a  bizottság  tagjaként  nem végzi  el  a  feladatát,  akkor  csak  a 
bizottsági tiszteletdíj kerülhet megvonásra.

Cséti Attila polgármester javasolja, hogy kérjenek állásfoglalást a Közigazgatási Hivataltól. Javasolja, hogy a 
határozat határidejét módosítsák június 30-ra.

Molnár János képviselő egyetért, de volt egy időszak, amikor a Pénzügyi Bizottság nagyon sok feladatot kapott. 
Szeretné tudni, hogy tudják-e ezt a feladatot vállalni.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy ő határozati javaslatot terjeszt a testület elé, amit a testület fogad el, azt 
lehet módosítani.

Szabics József képviselő annyival egészíti  ki,  hogy vállaljon felelősséget a határozat végrehajtásáért mind a 
felelős, mind az érintett intézmény vezetője.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 8 igen, ellen és tartózkodó határozat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

124/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a 41/2007.(II.13.) sz. Önkorm. határozat módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  túlórák  megvizsgálásáról  szóló  
41/2007.(II.13.) sz. Önkorm. határozata az alábbiak szerint módosul:

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testület  megbízza  a Pénzügyi  Bizottságot,  hogy  – a  
Település  Ellátó  Szolgálat  vezetőjét  bevonva  –  vizsgálja  meg  a  Település  Ellátó  Szolgálatnál  
keletkezett túlórák ügyét.

Határidő: 2007. június 30.
Felelős: Dr. Kenyeres Imre, a Pénzügyi Bizottság elnöke

Erről értesülnek:
1) Dr. Kenyeres Imre, a Pénzügyi Bizottság elnöke
2) Perge József TESZ vezető
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy  a  következő  a  80/2007.(III.20.)  –  Berekfürdőről  induló 
kerékpártúra útvonal kialakításáról. A tábla és az útjelző karók kihelyezéséért felelős: Kovács Sándor ügyvezető. 
Határidő: 2007.05.01.

Cséti  Attila polgármester  válaszolva  elmondja,  hogy a Kereskedelmi  és  Hitelbank képviselői  jelezték,  hogy 
szeretnék támogatni a kerékpártúra útvonal kiépítését. Így most a válaszra várnak. A táblák megvannak.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy a  következő  határozat  a  82-86/2007.(III.20.)  –  képviselők 
részére  laptop  beszerzése.  A személyi  juttatás  előirányzata  miatt  a  költségvetési  rendeletet  módosítani  kell. 
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző. Határidő: 2007.04.30. Határidő módosítást kér, mert az előirányzat 
módosítást félév után szokták elkészíteni.

Cséti Attila polgármester a határozat végrehajtásának határidejét 2007. június 30-ára javasolja módosítani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 8 igen, ellen és tartózkodó határozat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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125/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a 82-86/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a képviselő részére laptop beszerzéséről szóló  
82-86/2007.(III.20.)  sz.  Önkorm.  határozata  végrehajtásának  határidejét  2007.  június  30-ára  
módosítja.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2007. június 30.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Cséti Attila polgármester
3) Polgármesteri Hivatal 

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  89/2007.(III.20.)  –  piaccsarnok  üzemeltetésre  átadása  ma  napirendre  fog 
kerülni.
93/2007.(III.20.) – InterCity vonatok részére Karcagon megálló beiktatása. Felelős: Cséti Attila polgármester. 
Határidő: 2007.04.30.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a kezdeményezést több mint 10 település polgármestere írta alá, melyet 
a MÁV Zrt. igazgatójának Dr. Fazekas Sándor és Békés megye országgyűlési képviselője közösen vitt el. Várják 
a pozitív választ. Annyi visszajelzést kaptak, hogy ha megáll az InterCity, akkor csak jövőre.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  96/2007.(IV.05.)  –  elővásárlási  jog  lemondásáról  a  TETŐTÉR  Kft-vel 
tárgyalás. Ez ma napirenden volt. 
97/2007.(IV.05.) – üveggyár épületeinek bontása. Ez ügyben Karcag az eljáró hatóság.

Perge  József képviselő  elmondja,  hogy üveggyárral  kapcsolatosan  arról  volt  szó,  hogy meg  kell  keresni  a 
környezetvédelmi hatóságot.

Cséti Attila polgármester ezt magára vállalja.

Potornainé Szűcs Katalin  jegyző:  114/2007.(IV.24.) – előterjesztés pontosítása. A Kulturális-, Idegenforgalmi 
Központ és Könyvtár intézményvezetői álláshelyének meghirdetése. Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző. 
Határidő: következő testületi ülés Ez ma napirenden lesz. 
115/2007.(IV.24.)  –  Szemünk  Fénye  –  világítási  és  fűtéskorszerűsítési  –  Programra  tett  javaslatok 
véleményezése. Felelős: Perge József, a Beruházási és Fejlesztési Bizottság elnöke. Határidő: következő testületi 
ülés

Perge József képviselő, a bizottság elnöke elmondja, hogy megvizsgálták a két ajánlatot.

Székely László képviselő elmondja, hogy nemcsak a lámpatestekkel, hanem a vezetékekkel is probléma van. A 
kettőt együtt kellene kezelni.

Szabics József képviselő elmondja, hogy egyik ajánlatból sem derül ki a műszaki tartalom. A kivitelezés és a 
megtakarítás nem áll arányban. Elég sok bizonytalanság van az ajánlatokban. Arra gondoltak, hogy ahol valóban 
sokat használják a villanyt, ott csinálják meg saját hatáskörben.

Cséti  Attila polgármester elmondja,  hogy Berekfürdőn két olyan vállalkozó is  van, sőt hamarosan három is, 
abból kettő jelezte szolgálatait nagykereskedelmi áron.

Molnár János képviselő elmondja, hogy nem azt vetették el, hogy a kérdéssel ne foglalkozzanak, hanem maga az 
ajánlat megkérdőjelezendő. Csak a meglévő helyeken cserélik ki a lámpákat, nem mérik fel, hogy a meglévő 
elegendő-e, vagy nem. Ez energiatakarékos program, nem szemünk fénye program.

Cséti Attila polgármester összefoglalva elmondja, hogy a bizottság egyik ajánlatot sem támogatja.
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Molnár János képviselő annyival egészíti ki, hogy keressék meg a helyi vállalkozókat, hogy foglalkoznak-e ezzel 
a kérdéssel.

Cséti Attila polgármester határozati javaslata: A Beruházási Bizottság javaslatát figyelembe véve, nem támogatja 
a két beadványt. A képviselő-testület egyetért a bizottság állásfoglalásával.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  1  nem szavazattal,  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

126/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
Szemünk Fénye Világításkörszerűsítési Programra érkezett ajánlatok.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Beruházási és Fejlesztési Bizottságának 
javaslatát figyelembe véve – a Szemünk Fénye Világításkorszerűsítési Program alapján beérkezett  
ajánlatokat nem támogatja.

Erről értesülnek:
1) Ajánlattevők
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: a 113/2007.(IV.24.) – előterjesztés készítése adóigazgatási feladatokat ellátó 
polgármesteri hivatali dolgozók érdekeltségéről szóló rendelet megalkotására. Ez a mai napon tárgyalásra kerül a 
8. napirendi pont keretében.

Dr. Kenyeres Imre képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a képviselő-testület januárban hozott 
határozatában a  bizottság feladatává tette  az  életkezdési  támogatás  véleményezését.  Az  anyag  elkészült.  Az 
indítvány jól kidolgozott, számszakilag megfelelő, ennek ellenére 18 év alatt nem látható biztosan az eredmény.
Viszont van egy pár javaslat, amit érdemes lenne átgondolni. Az egyik településen az 5. osztályban nagyon kevés 
a tanulólétszám, nem tudnak osztályt indítani. Pályázatot hirdettek nagycsaládosok részére. Ebben az a jó, hogy 
referenciát lehet kérni a családokról.  Ingyen telekkel lehetne segíteni a családokat, és a Kht. esetleg felépíthetné 
a házat.
Berekfürdőn 15-20 felsőfokú végzettségű fiatal  van,  akik nem Berekfürdőn dolgoznak.  Közöttük  van olyan 
végzettségű, akikre nagy szükség lenne most a változások során. Javasolja is a polgármesternek, hogy hívja 
össze egy beszélgetésre ezeket a fiatalokat.
Másik javaslata, hogy jelöljenek ki egy területet, ahová egy-egy gyermek születése alkalmával fát ültetnének. 8-
10 év múlva már egy szép kis park alakulna ki. A lőteret nézte ki erre.

Cséti Attila polgármester kéri, hogy az írásos anyagot adja le Dr. Kenyeres Imre.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy jó dolgok ezek, amiket Dr. Kenyeres Imre elmondott, de 
két malomban őrölnek. Míg Imre azokról beszél, akiket ide lehetne csábítani, addig ő azokról beszél, akik itt 
vannak.  Most  az  újszülött  születési  támogatást  kap.  Az  életkezdési  támogatás  bevezetésével  támogatnák az 
iskolakezdést 6 éves korban, majd a középiskola megkezdésekor, azt követően pedig támogatnák, ha felsőfokú 
intézményben tanul tovább, vagy pedig a Berekfürdőben történő letelepedését. Ebben 18 év a haszon, amíg itt él, 
mint állandó lakos. Emellett megfér Imre javaslata.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  úgy  gondolja,  hogy  komplexen  kellene  kezelni.  Nagyon  jó  a  születési 
támogatás is. Jártak Tetétlenen, ahol 1 Ft-os telkekkel próbálták csábítani az embereket. Berekfürdőn elég sok 
érték van. Itt vannak a szociális lakások, amiknek az lett volna a célja, hogy minél többen lehetőséget kapjanak 
arra,  hogy az  életkezdést  megkönnyítsék nekik.  Ez  nem így működik.  Vannak telkek, amikből  lehetne adni 
valamilyen támogatási lehetőséggel. Kellő információáramlással el tudnák érni, hogy jöjjenek ide családok. A 
kérdést komplexen kell kezelni. A szociális lakás nem érte el a célját. Vannak telkek. Van születési támogatás. 
Önállóan ezekkel nem érnek el célt.

Szabics József képviselő a legnagyobb problémát a munkahely hiányában látja. Hihetetlen mértékben megnőtt az 
eladó házak száma. Ennek oka, hogy nemcsak Berekfürdőben, de még a környéken sincs munkahely. Minden 
javaslat  jó,  de  ha  nem  sikerül  munkát  adni,  akkor  nem  fognak  itt  maradni,  főleg  nem  a  főiskolások.  A 
legfontosabb teendő a munkahelyteremtés. Nincs munkaerő megtartó képessége a környéknek.
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Cséti  Attila polgármester  elmondja,  hogy  a  telekértékesítéssel  kapcsolatosan,  amikor  tárgyalt  a  nagyobb 
befektetőkkel,  mindegyiknek  kérdése  volt,  hogy  milyen  a  közlekedés.  Abban  látta  az  egyik  megoldási 
lehetőséget,  mint  Bihari  Barnának  megengedte,  hogy  építsen  a  fürdő  területén  egy  büfét.  Egyből  3-4 
munkalehetőség lett. Az a furcsa, hogy csak egyetlen berekfürdői dolgozik ott. 
Minél több érdeklődőt, berektetőt, vállalkozót kell idehozni, és azt támogatni, a település érdekeit szem előtt 
tartva. Ezzel munkahelyet teremtenének. Piaci áron adják a telkeket, csak 10-20 éves részletfizetéssel.

Molnár János képviselő egyetért azzal, hogy a munkahely nagyon lényeges, de Berekfürdő túl sok munkahelyet 
nem  tud  teremteni.  Nagyon  nagy  kérdés,  hogy  miért  nem  berekfürdőiek  dolgoznak  a  szállodákban.  Ha 
munkahelyet teremtenek, nem biztos, hogy a helyi lakosság fog ott dolgozni. Ha ide akarnak csábítani valakit, 
akkor jól fizető munkahely kell. 
Fontos, hogy a településen megfelelő légkör alakuljon ki, ami függ egyrészt attól, hogy hogy néz ki, másrészt, 
hogy mit lehet itt csinálni, milyen az emberek egymás közötti viszonya, az ügyintézés. Sajnos elég sok olyan 
dolog van, ami nem pozitív irányba megy.
Ha van jó közlekedés, az is nagyon sokat számít. A vonatközlekedés nagyon rossz. Ha azt el tudják érni, hogy a 
közlekedés jó legyen, ha a buszok úgy járnak, hogy munkába lehessen vele járni, és mellette jól hirdeti magát a 
falu,  akkor szívesen  kiköltöznek  ide.  A városokból  menekülnek az  emberek.  A mindennapi  élet  lehetőségét 
tegyék minél jobbá, minél vonzóbbá. 
A szociális lakásokkal az a probléma, hogy aki odaköltözik, annak olyan alacsony a fizetése, hogy esélye sincs 
arra, hogy házat építsen, úgy, hogy mellette fizeti a rezsit, lakbért. 
Lehetne egy olyan lehetőséget biztosítani, hogy 4 évre odaadják a szociális lakást, ha a lakó vállalja, hogy ez idő 
alatt  felépíti  a  saját  házát.  Az  önkormányzat  a  befizetett  lakbért  pedig  4  év  után  visszaadhatná  a  lakbért 
támogatásként.

Cséti Attila polgármester: Annyi javaslat elhangzott, ezért kéri, hogy mindenki írja le, és utána majd összevetik.

Perge  József képviselő  megkérdezi,  hogy tudja-e  valaki,  hogy Berekfürdőn  hány munkahely  van,  és  hány 
munkaképes lakos?
Igazából akkor lehetne elemezni ezeket a dolgokat, ha ezek a számok ismertek.

Molnár János képviselő elmondja, hogy a kiindulási javaslat a fiatalokra vonatkozott. Igaz, hogy nagyon sok az 
eladó ház, de meg kell nézni azt is, hogy ki adja el? A fiatalok nem adják el a házat.

Cséti Attila polgármester javasolja, hogy bízzák meg ezzel a feladattal a Szociális Bizottságot. Mindenki tegye le 
a javaslatát a bizottságnak, és a konkrét adatok, javaslatok ismeretében tudnak ezzel foglalkozni, határidő nélkül.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

127/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
az életkezdési támogatásról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  a  Szociális  és  Humánpolitikai  
Bizottságot,  hogy  a  képviselő-testület  tagjainak  javaslatai  alapján  tegyen  javaslatot  a  fiatalok  
letelepítése, Berekfürdőn tartása céljából.

Erről értesülnek:
1) Körmendiné Baksán Mária, a Szociális és Humánpolitikai Bizottság elnöke
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester: Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs. Ismerteti a következő napirendi pontot.
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5. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő Gyógyhellyé minősítésére.  

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy az előterjesztés a képviselőknek kiküldésre került. A Kunmadaras Kht. 
készített egy foglalkozásnövelő projektet, és ennek kapcsán merült fel Dr. Kovács Tibor javaslatára, hogy meg 
kellene vizsgálni, hogy Berekfürdő gyógyhellyé minősítéséből milyen előnyök származnának. Javasolja, hogy a 
Beruházási  Bizottság az előterjesztés alapján vizsgálja meg a lehetőségeket.  Felhívja a figyelmet arra,  hogy 
amennyiben Berekfürdő gyógyhellyé,  kiemelt  üdülőterületté  lesz nyilvánítva, akkor a falusi  szálláshely nem 
folytatható. Falusi turizmust csak az folytathat, akinek lakóövezetben van az ingatlana. Akinek üdülőövezetben 
van az ingatlana, az nem folytathat falusi turizmust, ott csak fizető vendéglátás folytatható. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a falusi turizmus 800.000 Ft-ig adómentes, a fizető vendéglátás 
viszont nem.

Molnár  János képviselő  elmondja,  hogy meg  kell  keresni  néhány  olyan  települést,  amelyeket  gyógyhellyé 
minősítettek.

Perge József képviselő elmondja, hogy a gyógyhellyé minősítésnek van egy komoly pénzügyi vonzata is.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Ehhez a rendezési tervet rendbe kellene rakni.
Árajánlatot kellene kérni.

Cséti  Attila polgármester  javasolja,  hogy  bízzák  meg  a  Beruházási  Bizottságot  ennek  a  kérdéskörnek  a 
megvizsgálásával. Határidő: július 31.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

128/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
Berekfürdő gyógyhellyé minősítéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza a Beruházási és Fejlesztési Bizottságot,  
hogy  az  előterjesztés  alapján  vizsgálják  meg  Berekfürdő  gyógyhellyé  minősítésével  kapcsolatos  
lehetőségeket.

Felelős: Perge József, a Bizottság elnöke
Határidő: 2007. július 31.

Erről értesülnek:
1) Perge József, a Beruházási és Fejlesztési Bizottság elnöke
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont:  Előterjesztés a Település Ellátó Szolgálat szervezeti átalakítására.  

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy kapott egy megbízást a képviselő-testülettől, hogy Dr. Mosonyi Csaba 
ügyvéddel vegye fel a kapcsolatot a szervezeti átalakítással kapcsolatosan. Az ügyvéd úr felkérte Hegmanné 
Nemes Sárát, Szolnok város alpolgármesterét ennek a munkának a nem jogi részének elvégzésére. Ő küldött egy 
szerződés tervezetet, ami zárt ülésen kerül ismertetésre. Az előterjesztés kiküldésre került. Vitára bocsátja az 
előterjesztést.
Az előterjesztés lényege, hogy a fürdő 100%-os önkormányzati tulajdon lenne. A Kft. megkapná apportként a 
munkához szükséges eszközöket, berendezéseket.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a határozati javaslat szerint 2007. október 1-jétől lépne hatályba 
az átalakítás.  Felhívja  a figyelmet arra,  hogy amennyiben a szervezeti  átalakítás  létszámleépítéssel  járna, az 
Államkincstárhoz a pályázat benyújtásának határideje is október 1. Beszélt ez ügyben a Magyar Államkincstár 
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Szolnoki Igazgatósával egy ügyben. Azt az információt kapta, hogy a pályázatot mindenképpen az intézménynek 
kell benyújtani, nem a Kft-nek.

Szabics  József képviselő  a  határozati  javaslatot  kiegészíteni  javasolja  azzal,  hogy  100%-os  önkormányzati 
tulajdonú  gazdasági  társasággá  alakítását  határozza  el  a  képviselő-testület.  A határozatnak  tükröznie  kell  a 
leglényegesebb dolgot.

Kovács Sándor a Berek Beruházó Kht. ügyvezetője elmondja, hogy az átalakítás a Kht-t is érinti, mivel közös 
dolgok vannak.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a mai ülésen csak az átalakításról döntenek, a mikéntjét a későbbiek 
folyamán dolgozzák ki.

Perge József képviselő megkérdezi, hogy van-e már információ a dolgozók bérezéséről, végkielégítéséről?

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy olyan információja van, hogy ha egy dolgozót átvesz a Kft., annak nem 
csökkenhet a bére.

Perge József képviselő megkérdezi,  hogy minden dolgozót levéglegelnek, és másnap a Munkatörvénykönyv 
szerint dolgoznak tovább. A végkielégítést ki kell fizetni?

Potornainé Szűcs  Katalin jegyző:  Jogutód lesz  a  Kft?  A végkielégítés  attól  függ,  hogy hogy szűnik  meg a 
jogviszony.

Molnár János képviselő elmondja, hogy ez rendkívül fontos döntés. A következő testületi ülésre kell elkészíteni a 
szükséges előterjesztéseket. Ha a képviselő-testület megszavazza az átalakítást, akkor fel kell venni a kapcsolatot 
az érintettekkel. Ők a kérdéseikre szeretnének választ kapni, aminek utána kell járni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy ha felmentéssel szűnik meg a jogviszony, akkor jár a felmentési 
idő, illetve a végkielégítés, ha meg közös megegyezéssel, akkor megállapodás függvénye.

Molnár János képviselő elmondja, hogy a társaság formájára a Kft-t javasolják, de lehet non-profit Kft is, de ezt 
nem javasolják. Más gazdasági forma is létezik, de azokkal az előterjesztő nem foglalkozik.

Cséti  Attila polgármester:  Ezt  tartják  a  legjobbnak.  Törökszentmiklóson  és  Szolnokon  is  ők  végezték  az 
átalakítást.  Ha  a  képviselő-testület  úgy  dönt,  hogy  a  határozati  javaslatot  szeptember  15-i  módosítással 
elfogadják, akkor felveszi a kapcsolatot Hegmanné Nemes Sárával, és egy rendkívüli testületi ülés keretében a 
felmerülő kérdéseket fel lehet tenni.
Javasolja, hogy a kérdéseket ezen a héten juttassák el a jegyző asszony részére, aki átadja Hegmanné Nemes 
Sárának.

Kóródi László képviselő megkérdezi, hogy mi indokolja az átalakítást?

Cséti  Attila polgármester  elmondja,  hogy a  monitoring jelentés  tartalmazza,  hogy a  gazdasági  érdekeltségű 
intézményeket  alakítsák  gazdasági  társasággá.  Felhatalmazást  kér  a  képviselő-testülettől,  hogy  ezt  az 
előterjesztést a Közalkalmazotti Tanács részére átadhassa.

Perge József képviselő úgy gondolja, hogy a fürdő, kemping, víz, szennyvíz egy blokkban kell, hogy maradjon. 
A Berek Beruházó Kht-t hamarosan át kell alakítani, és odakerülhetne a többi szolgáltató tevékenység.

Molnár  János képviselő  elmondja,  hogy ebben  az  ügyben  minden  dolgozó  érintett,  ezért  javasolja,  hogy a 
polgármester a fürdő vezetőjével együtt tájékoztassa a dolgozókat minél előbb.

Selmeci Tamás építésügyi előadó elmondja, hogy őt, mint építési előadót az idén 3 ember kereste meg befektetés 
után érdeklődve. Miért ragaszkodnak a 100%-os önkormányzati tulajdonhoz?

Molnár  János képviselő  elmondja,  hogy az  önkormányzati  tulajdon és  a  magántulajdon együtt  nem tud jól 
működni.
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Selmeci  Tamás építésügyi  előadó  elmondja,  hogy  a  fürdőnek  nagyon  kevés  pénze  van  ahhoz,  hogy  a 
fejlesztéseket végre tudják hajtani. Egy külső befektető, aki nem tudja megszerezni a döntési jogot, az segíthetne.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy ha beengedik az idegen tőkét, akkor addig emelik az alaptőkét, hogy az 
önkormányzat nem tud lépést tartani.
Szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a két módosítással.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

129/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a Település Ellátó Szolgálat szervezeti átalakításáról, valamint az általa használt vagyontárgyak és egyéb 
eszközök további hasznosításáról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  
LXV. törvény alapján az alábbi határozatot hozza.

1) Berekfürdő Község Képviselő-testülete elhatározza 2007. szeptember 15. dátummal a Település  
Ellátó Szolgálat 100%-os önkormányzati tulajdonú gazdasági társasággá alakítását.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: 2007.09.15.
Végrehajtásban közreműködik: Nemes Kft.

2) A következő  testületi  ülésre  határozati  javaslatot  kell  kidolgozni  a  lehetséges  és  törvényes 
gazdasági társasági forma kiválasztására, és ütemtervet kell készíteni a költségvetési intézmény  
megszüntetésével és a gazdasági társaság alapításával kapcsolatos feladatok elvégzésére.

Felelős: Cséti Attila polgármester
Határidő: következő testületi ülés
Végrehajtásban közreműködik: Nemes Kft.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

7. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Kulturális-  és  Idegenforgalmi  Központ  és  Könyvtár   
intézményvezetői álláshelyének meghirdetésére.

Cséti Attila polgármester az előző testületi ülésen már volt szó az álláshely meghirdetéséről, melyet a jegyzőnek 
át  kellett  dolgoznia.  Az  előző  határozati  javaslatból  kikerült  a  szolgálati  lakásra  utaló  mondat  és  a  dátum 
változott. Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Molnár János képviselő rákérdez a képesítési és egyéb feltételekre. Szakirányú iskolai végzettség és legalább 5 
év vezetői gyakorlat szükséges. A vezetői gyakorlat szakirányú, vagy bármilyen lehet?

Mátrai István a Kulturális, és Idegenforgalmi Központ igazgatója elmondja, hogy a munkakör vonja maga után, 
hogy milyen vezetői gyakorlat szükséges.

Molnár János képviselő elmondja, hogy a megbízás 5 évre szól. Van választási lehetőség?

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy  a  megbízás  5  évnél  kevesebb  időre  nem  szólhat.  A 
szerződésben lehet próbaidőt kikötni.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy korábban felmerült az ÁMK. Ha jövőre esetleg az átalakítás mellett 
döntenek, akkor mi lesz?
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Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy  akkor  megszűnik  a  vezető  jogviszonya,  ugyanis  a  két 
intézmény megszűnik.

Perge József képviselő megkérdezi, hogy ha a pályázó szakirányú végzettsége könyvtáros, azt is elfogadják?

Mátrai István igazgató elmondja, hogy a törvény nem ismer olyat, hogy Művelődési Központ és Könyvtár. 

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

130/2007.(V.23.) sz. Önkor. határozat
a Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár intézményvezetői pályázati kiírásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat  Képviselő-testülete pályázatot  hirdet a berekfürdői Kulturális-,  
Idegenforgalmi Központ és Könyvtár intézményvezetői álláshelyére.

A pályázatot meghirdető szerv neve: Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete
5309 Berekfürdő, Berek tér 15.

Meghirdetett munkahely: Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár 
intézményvezető
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Képesítési és egyéb feltételek: Szakirányú felsőfokú iskolai végzettség,
legalább 5 év vezetői gyakorlat

Álláshely elfoglalásának ideje: 2007. október 1.
A megbízás 5 évre szól.

A pályázathoz csatolandó: 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, képesítést igazoló hiteles  
oklevélmásolat, önéletrajz, helyzetelemzésre alapuló vezetői program

Pályázat benyújtásának határideje: a Kulturális Közlönyben való megjelenéstől számított 30. nap.

Pályázat elbírálásának határideje: Pályázat benyújtási határidejének lejáratát követő 30 napon belül.

A  pályázatokat  zárt  borítékban,  3  példányban,  „Közművelődési  intézményvezetői  pályázat”  
megjelöléssel kell megküldeni Cséti Attila polgármester részére (5309 Berekfürdő, Berek tér 15.).

Felvilágosítás: Potornainé Szűcs Katalin jegyző, Tel: 59/519-002, 59/519-003

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2007. június 30.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Cséti Attila polgármester
3) Képviselő-testület tagjai
4) Irattár

8. Napirendi pont: Feladatterv a monitoring jelentésben foglaltakkal kapcsolatosan.  

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy korábban egy testületi ülésen kiosztásra került a monitoring jelentéssel 
kapcsolatban egy feladatterv,  december 12-i  dátummal.  Sajnos eddig egy pontban sem készült  írásos anyag. 
Megkérdezi  az  érintetteket,  hogy  milyen  határidőt  tudnak  vállalni.  Javasolja,  hogy  legyen  egységesen 
szeptember 30. a határidő.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
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Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

131/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
monitoring jelentéssel kapcsolatos feladatterv végrehajtása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  monitoring  jelentésben  foglaltakkal  
kapcsolatos feladatterv határidejét egységesen 2007. szeptember 30-ában határozza meg.

Határidő: 2007. szeptember 30.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Felelősök
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

9. Napirendi pont: Előterjesztés a köztisztviselői teljesítménycélok meghatározására. Beszámoló a   
polgármesteri hivatal igazgatási tevékenységéről.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy  készített  egy  beszámolót  a  Polgármesteri  Hivatal 
tevékenységéről, valamint a munkaterv szerint elkészítette a kiemelt célok meghatározását. Az előző testületi 
ülésen az adóérdekeltségről volt szó. Ezzel kapcsolatosan röviden leírta, hogy milyen más lehetőségek vannak. 
Ilyen  kis  hivatalnál  egyes  dolgozók  kiemelése  nem etikus.  Csak  kilencen  vannak,  a  pénztárosi  állás  nincs 
betöltve, folyamatos helyettesítés van. Folyamatosan túlmunkát végez a gazdasági csoport. A jegyző a személyi 
előirányzatok soron belül eltérhet +30 és -20%-al.
A hivatal minőségbiztosítási rendszerét 2001-ben kiépítették. Túlságosan sok eredménye nincs.

Cséti Attila polgármester javasolja az előterjesztés elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

132/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat 
a köztisztviselői teljesítménykövetelmények alapját képező 2007. évi kiemelt célok meghatározása.

Berekfürdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992.  
évi  XXIII.  tv.  34.§  (3)  bekezdése  alapján,  a  fentiek  figyelembevételével,  a  köztisztviselői  
teljesítménykövetelmények alapját képező 2007. évi célokat az alábbiak szerint határozza meg:

I./ Az önkormányzat működésével, gazdálkodásával kapcsolatos kiemelt célok:

1.) A képviselő-testület, bizottságai és szervei a kapcsolódó jogszabályok és SZMSZ szerint törvényes  
működésének biztosítása.

2.) Biztosítani  kell  a  testületi  és  bizottsági  ülések  határidőben történő elkészítését,  illetve  a  nyílt  
jegyzőkönyvének könyvtárban való elhelyezését.

3.) Az  előterjesztések  és  a  rendeletek,  határozatok  szövegét  úgy  kell  megszerkeszteni,  hogy  az  
egyértelmű, világos, a magyar nyelv szabályainak megfelelő legyen és szakmai kifejezéseket csak 
akkor tartalmazzon, ha azok nélkül a pontos jogszabályozás nem oldható meg.

4.) Berekfürdő  Község  Önkormányzatának  2007.  évi  költségvetésének  végrehajtása  során  a 
gazdálkodás szabályszerűségének biztosítása a célszerűségi, a hatékonysági és a takarékossági  
szempontok alapján.
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5.) Az  önkormányzat  belső  ellenőrzési  tevékenységének  biztosítása.  Az  ellenőrzés  során  feltárt  
hiányosságok javítása.

6.) Berekfürdő Község Önkormányzatának 2006. évi költségvetéséről szóló beszámoló szabályszerű,  
határidőre történő elkészítése.

7.) Berekfürdő  Község  Önkormányzatának  2008.  évi  költségvetési  koncepció  határidőre  történő 
elkészítése.

8.) Az önkormányzatot és az önkormányzati fenntartású intézményeket érintő pályázati lehetőségek  
átfogó feltérképezése és ezeknek a minél szélesebb körű hasznosítása és kihasználása.

9.) Az  önkormányzati  fenntartású  intézmények  szabályszerű  működésének  biztosítása,  az 
intézményekhez  kapcsolódó  szabályzatok  folyamatos  aktualizálása  és  a  szükségszerű 
módosítások elvégzése.

10.) Az  önkormányzati  fenntartású  intézményekkel,  azok  vezetőivel  kölcsönös  kapcsolattartás  és  
folyamatos együttműködés fenntartása.

II./  Az államigazgatási  ügyek döntésre való előkészítésével és végrehajtásával, valamint a hivatali  
ügyintézéssel kapcsolatos kiemelt célok:

1.) Ügyfélcentrikus, szolgáltató jellegű ügyintézés feltételeinek megteremtése, különös figyelemmel a 
modern számítástechnikai eszközök és megoldások alkalmazására.

2.) A Polgármesteri Hivatalban a minőségbiztosítási rendszer folyamatos működtetése.

3.) Javítani  kell  az  ügyintézés  törvényességi  színvonalát  oly  módon,  hogy csökkenjen az  ügyészi  
óvások  és  észrevételek,  a  Közigazgatási  Hivatal  törvényességi  észrevételei,  az  Állami  
Számvevőszék  észrevételei  és  az  eredményes  jogorvoslatok,  illetve  a  „közigazgatási  szerv 
hallgatásának” száma.

4.) Javítani  kell  az  ügyintézés  törvényességi  színvonalát  oly  módon,  hogy csökkenjen az  ügyészi  
óvások  és  észrevételek,  a  Közigazgatási  Hivatal  törvényességi  észrevételeinek,  az  Állami  
Számvevőszék észrevételeinek, az APEH észrevételeinek száma.

5.) Javítani  kell  a  belső  és  külső  információáramlást  –  pozitív  kép  erősítése  a  lakosság  
vonatkozásában.

6.) A helyi adóbeszedés hatékonyságának javításával növekedjenek az önkormányzat bevételei.

7.) Javuljon a lakosság adófizetési morálja.

8.) Kiemelten  fontosnak  tartjuk  a  magasan  képzett,  feladatát  eredményesen  ellátó,  az  
önkormányzathoz lojális személyi állomány biztosítását és fejlesztését.

9.) Fontos  feladat  a  tudatos  feladatkiosztás  és  visszaellenőrzés,  valamint  a  pontos,  precíz  
feladatmegoldás erősítése.

10.) Ki  kell  alakítani  a  személyi  állomány  kiválasztására  vonatkozó  belső  eljárási  rendet,  és  
gondoskodni kell a pályázati eljárás törvényes és pártatlan lebonyolításáról.

11.)Gondoskodni kell a teljesítményértékeléshez szükséges dokumentumok folyamatos vezetéséről.

12.) Határidőre elő kell készíteni az egyéni teljesítménykövetelmények meghatározását, illetve azok 
teljesítésének értékelését.
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13.) Határidőre  el  kell  készíteni  a  helyi  továbbképzési  tervet  oly  módon,  hogy  valamennyi  
köztisztviselőnek  lehetősége  nyíljon  igényeinek  megjelenítésére.  A  különböző  igényeket  
rangsorolni kell, elsősorban a kapcsolódó feladat időszerűsége szempontjából.

14.) Elő  kell  segíteni,  hogy  az  érintettek  minél  korábban  teljesítsék  a  közigazgatási  vizsga  
kötelezettségeiket és ehhez megfelelő időt kell biztosítani.

15.) Előtérbe kell helyezni a köztisztviselők ECDL informatikai képzését, valamint német vagy angol,  
francia nyelv tanulásának elősegítését.

16.) Ki  kell  alakítani  a  helyi  szabadságolási  tervet  és  az  ahhoz  kapcsolódó  nyilvántartást.  A 
szabadságokat a törvény előírásai szerint kell kiadni és kivenni.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Cséti Attila polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

10. Napirendi  pont:  Jelentés,  helyzetfelmérés  a  helyi  gyermekvédelmi,  gyermekjóléti  feladatok   
ellátásáról.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy az előterjesztés minden képviselőnek kiküldésre került.  Megkérdezi a 
Szociális Bizottság tagjait, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdésük, észrevételük?

Körmendiné Baksán Mária képviselő nagyon soknak tartja a veszélyeztetett és hátrányos helyzetű gyerekeket.

Székely László képviselő, iskolaigazgató elmondja, hogy vannak hátrányos, és halmozottan hátrányos helyzetű 
gyerekek.  Pontosan meg van határozva,  hogy kik  tartoznak ide.  Halmozottan hátrányos helyzetű az,  ahol a 
szülőknek a 8 általánosnál nincs magasabb iskolai végzettsége.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Ezek jó része ugye nem berekfürdői?

Székely László képviselő, iskolaigazgató elmondja, hogy hátrányos helyzetű az, aki rendszeres gyermekvédelmi 
támogatásban  részesül.  Veszélyeztetett  az,  akit  egyedül  nevelnek,  egészségügyi  problémákkal  küzd,  családi 
háttere rossz.

Cséti  Attila polgármester  megkérdezi  Domján Edit  családsegítő és  gyermekjóléti  ügyintézőt,  hogy kívánja-e 
kiegészíteni a jelentést?

Domján Edit válasza: Nem.

Cséti Attila polgármester javasolja az előterjesztés elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

133/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a helyi gyermekvédelmi, gyermekjóléti feladatok ellátásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  gyermekvédelmi,  gyermekjóléti  
feladatok ellátásáról szóló jelentést, helyzetfelmérést elfogadja.

Erről értesülnek:
1) JNSZ Megyei Gyámhivatal
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Cséti Attila polgármester
4) Csörgő Józsefné
5) Domján Edit
6) Nagy Attiláné
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7) Polgármesteri Hivatal

Cséti  Attila polgármester elmondja, hogy kiküldésre került  a Gyermekjóléti  Szolgálat szakmai programja is, 
melyet elfogadásra javasol.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

134/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programját  
a melléklet szerint elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Gyermekjóléti Szolgálat
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a 11-14. napirendi pontok zárt ülést igényelnek, ezért zárt ülés előtt 
ismerteti az egyéb napirendi pontokat.

15. Napirendi pont: Egyebek.

Kunok I. Világtalálkozója.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy megkereste az önkormányzatot a Nagykun Szellemi Műhely, melynek 
többek között tagja Györffy Sándor, Körmendi Lajos, Örsi Julianna, Dr. Tóth Albert, Bartha László, Kurucz 
János.  2008.  május  10-11-én  szeretnék  megrendezni  a  Kunok  I.  Világtalálkozóját,  melyhez  már  sok 
önkormányzat csatlakozott. Javasolja, hogy Berekfürdő is csatlakozzon ehhez a programhoz.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

135/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
csatlakozás a Kunok I. Világtalálkozójához.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete csatlakozik a Nagykunsági Szellemi Műhely  
(Ügyvivője:  Fekete Imre,  Kisújszállás)  által  szervezett,  2008.  május 10-11.  napján megrendezésre  
kerülő Kunok I. Világtalálkozója programhoz.

Erről értesülnek:
1) Nagykunsági Szellemi Műhely
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Nagykun Együttműködési Társulás megállapodásának és alapító okiratának módosítása.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy ismételten módosítani szükséges a Nagykun Együttműködési Társulás 
megállapodását és alapító okiratát. 
Szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

136/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
a Nagykun Együttműködési Társulás működtetésére kötött megállapodás és alapító okirat módosításáról.
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Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Nagykun Együttműködési Társulás 

- működtetésére kötött megállapodás módosítását a határozat 1. sz. melléklete szerint,
- az alapító okirat módosítását a határozat 2. sz. melléklete szerint,
- működtetésére kötött megállapodását egységes szerkezetben a határozat 3. sz. melléklete szerint,
- az alapító okiratát egységes szerkezetben a határozat 4. sz. melléklete szerint  

elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Kecze István Kisújszállás polgármestere
3) Dr. Fazekas Sándor Karcag polgármestere
4) Dr. Draskovits Dénes Mezőtúr polgármestere
5) Bogdán Péter Kenderes polgármestere
6) Boldog István Kétpó polgármestere
7) Márki Sándor Kunmadaras polgármestere
8) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
9) Polgármesteri Hivatal

Pályázat

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy van egy pályázati lehetőség a Tisza-tavi turisztikai régióban 2007-ben 
megvalósuló  turisztikai  vonzerővel  bíró  regionális  rendezvények  támogatására.  A Művelődési  Ház  pályázni 
kíván 2 millió Ft önerővel, mely a költségvetésében szerepel. Javasolja a pályázat benyújtásának támogatását és 
az önerő biztosítását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

137/2007.(V.23.) sz. Önkorm. határozat
pályázat benyújtásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 2007-TU-TTO-2 
számú, a Tisza-tavi turisztikai régióban 2007-ben megvalósuló turisztikai vonzerővel bíró regionális  
rendezvények támogatására.

A képviselő-testület a pályázathoz 2.000.000 Ft, azaz kétmillió forint önerőt biztosít, az önkormányzat  
2007. évi költségvetése terhére.

Felelős: Mátrai István
Határidő: 2007. június 15.

Erről értesülnek:
1) Mátrai István igazgató
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző 
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester az ülés további részében, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12.§ 
(4) bekezdése alapján zárt ülést rendel el. 
/Zárt ülés jegyzőkönyve csatolva./ 

k. m. f.
/: Cséti Attila :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
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  polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Székely László :/       /: Perge József :/
      képviselő                   képviselő
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